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PROTOKOŁ NR XXXII/16 
z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie 

 
XXXII Sesja Rady Miejskiej w Mszczonowie odbyła się w dniu 21 grudnia 2016r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Mszczonowie i trwała nieprzerwanie 
w godzinach od 13,15 do 14,30 
 
Radni obecni na Sesji według załączonej listy obecności – zał. nr 1 
 
Radni nieobecni na sesji usprawiedliwieni: Jerzy Siniarski 
 
Radni nieobecni na sesji nieusprawiedliwieni: Piotr Chyła 
 
Osoby zaproszone według załączonej listy obecności –zał. Nr 2  
 
 
                        Ad.1 Otwarcia XXXII Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał 
Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który powitał wszystkich obecnych na 
sesji. Następnie stwierdził, że w Sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum 
do podejmowania uchwał.   
 
Pani Barbulant poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów 
uchwał : 

1. zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016.  
2. w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 

wydatków nie wygasających z upływem roku 2016 
3. zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów,  

 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek Pani Barbulant o 
wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 
zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016 , który w 
wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 
radnych. Za wnioskiem głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara 
Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej 
Osial, Dariusz Olesiński. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek Pani Barbulant o 
wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w 
sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot 
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wydatków nie wygasających z upływem roku 2016, który w wyniku głosowania 
został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za 
wnioskiem głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, 
Dariusz Olesiński. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie wniosek Pani Barbulant o 
wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów, który w 
wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 
radnych. Za wnioskiem głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara 
Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej 
Osial, Dariusz Olesiński. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Mszczonowie przyjęła 
następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

3. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Mszczonów na 2017 r.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mszczonów.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w 
Mszczonowie na 2017r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Mszczonowie na 2017r.  

7. Informacja z działalności kontrolnej Komisji Rewizyjnej.  
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Mszczonów na 

rok 2016.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

niezrealizowanych kwot wydatków nie wygasających z upływem roku 2016 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Mszczonów,  
11. Informacja z działalności Burmistrza Mszczonowa między sesjami.  
12. Wolne wnioski i zapytania.  
13. Zakończenie obrad.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem porządku obrad 
głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Krzysztof 
Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, 
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Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, Dariusz 
Olesiński. 
 
 

Ad. 2 Przewodniczący Koperski stwierdził, że protokół z XXXI Sesji został 
sporządzony i był przekazany radnym przed sesją. Radni nie wnieśli uwag i 
zastrzeżeń do protokołu przyjmując go w drodze głosowania jednogłośnie. Za 
przyjęciem protokołu głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara 
Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej 
Osial, Dariusz Olesiński. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
 
 

Ad.3 Burmistrz Kozłowski przedstawił projekt Uchwały Budżetowej Gminy 
Mszczonów na 2017 r. Wystąpienie Burmistrza Kozłowskiego stanowi załącznik 
do protokołu. 

 
Radny Stusiński poinformował, że połączone Komisje na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia pozytywnie zaopiniowały projekt Uchwały Budżetowej Gminy na 2017r. 
 
Przewodniczący Koperski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
radni zadawali szczegółowe pytania dotyczące projektu budżetu na 2017r. i 
dyskutowali nad tym projektem. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie Uchwałę Budżetową Gminy 
Mszczonów na 2017 r., którą w wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W 
głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek 
Baumel, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej 
Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, 
Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, Dariusz Olesiński. Uchwała nr 
XXXII/230/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.4 Burmistrz Kozłowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszczonów. Wystąpienie Burmistrza 
Kozłowskiego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Stusiński poinformował, że połączone Komisje na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 
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Przewodniczący Koperski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji 
radni zadawali szczegółowe pytania dotyczące projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej i dyskutowali nad tym projektem. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszczonów, którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara 
Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej 
Osial, Dariusz Olesiński. Uchwała nr XXXII/231/16 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 

Ad.5 Przewodniczący Koperski przedstawił plan pracy Rady Miejskiej w 
Mszczonowie na 2017r.  
 

Radny Stusiński poinformował, że połączone Komisje na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 
 

Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia 
planu pracy Rady Miejskiej w Mszczonowie na 2017r., którą w wyniku 
głosowania przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara 
Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, 
Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej 
Osial, Dariusz Olesiński. Uchwała nr XXXII/232/16 stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
 

Ad.6 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Krzysztof Krawczyk 
przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mszczonowie na 
2017r.  
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mszczonowie na 2017r, którą w 
wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 
radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, 
Barbara Gryglewska, Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, 
Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław 
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Wirowski, Andrzej Osial, Dariusz Olesiński. Uchwała nr XXXII/233/16 stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.7 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Krzysztof Krawczyk 
poinformował, że od ostatniej sesji Komisja Rewizyjna dokonała kontroli 
wydatków poniesionych na bezpieczeństwo publiczne w 2016r. i nie wniosła 
żadnych zastrzeżeń dotyczących tych wydatków. 

 
 

Ad.8 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 
Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016 wraz z uzasadnieniem.      

  
Radny Stusiński poinformował, że połączone Komisje na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającej Uchwałę 
Budżetową Gminy Mszczonów na rok 2016, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Krzysztof 
Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, 
Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, Dariusz 
Olesiński. Uchwała nr XXXII/234/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.9 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków nie 
wygasających z upływem roku 2016 wraz z uzasadnieniem 
 
Radny Stusiński poinformował, że połączone Komisje na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia 
wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków nie 
wygasających z upływem roku 2016, którą w wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, Krzysztof 
Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, Ryszard Stusiński, 
Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, Dariusz 
Olesiński. Uchwała nr XXXII/235/16 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.10 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów wraz z uzasadnieniem 
 
Radny Stusiński poinformował, że połączone Komisje na posiedzeniu w dniu 19 
grudnia pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 
 
Przewodniczący Koperski poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Mszczonów, którą w wyniku głosowania 
przyjęto jednogłośnie.  W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali: Marek Baumel, Robert Głąbiński, Barbara Gryglewska, 
Krzysztof Krawczyk, Andrzej Osiński, Łukasz Koperski, Renata Siwiec, Ryszard 
Stusiński, Waldemar Suski, Marek Zientek, Mirosław Wirowski, Andrzej Osial, 
Dariusz Olesiński. Uchwała nr XXXII/236/16 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Ad.11. W tym punkcie Burmistrz Kurek poinformował o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza między sesjami. Wykaz zarządzeń stanowi załącznik do 
protokołu. Ponadto dodał, że: 

1. Od 1 stycznia OSP Osuchów zostanie włączona do Krajowego Systemu 
Ratownictwa  

2. Wszystko wskazuje na to, że rozpocznie się remont budynku przy ulicy 
Tarczyńskiej i w związku z tym weterynarze przeniesieni zostaną do 
budynku po stacji Trafo na ul. Północna i będzie to ich docelowe miejsce. 
Pozostałe instytucje typu związki emerytów, grupa AA, świetlica 
środowiskowa na czas remontu przeniesione będą do plebanii parafii Ojca 
Pio, zaś rehabilitacja czasowo przeniesiona będzie do Osuchowa. 

 Przewodniczący Koperski zapytał się kiedy rozpocznie się remont. 
 
Burmistrz Kurek odpowiedział, że nie wcześniej niż w II półroczu i rozpocznie się 
on pod warunkiem, że otrzymamy dofinansowanie w ramach programu 
rewitalizacji. 
 

Ad.12 W tym punkcie głos zabrali: 
 
Burmistrz Kurek zapytał się czy sprawca okradzenia Zespołu Szkół w 
Mszczonowie został już wykryty. 
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Pan Puszcz odpowiedział, że włamanie do Zespołu Szkół było w godzinach 
nocnych i jeszcze nie wykryto sprawcy. Ponadto poinformował, że udało się 
zatrzymać mieszkańca Warszawy, który dokonywał włamań do mieszkań na 
osiedlu Północna. Doszło także do kradzieży na szkodę osób starszych. 
 
Burmistrz Kurek w kwestii budowy nowego komisariatu poinformował, że 
inwestycja idzie zgodnie z planem. Do końca tego roku będą zalane fundamenty 
i realnie komisariat będzie oddany do użytku na jesieni 2017r. 
 
Wiceprzewodniczący Osiński zapytał się jak potraktowany będzie podatnik 
podatku od środków transportowych, który zawiesi ubezpieczenie OC. 
 
Pani Barbulant odpowiedziała, że w takiej sytuacji nie ma możliwości zawieszenia 
podatku od środków transportowych. 
 
Radny Suski poinformował, że jest możliwość czasowego wyrejestrowania 
pojazdu. 
 
Burmistrz Kurek poinformował, że w przypadku czasowego wyrejestrowania 
pojazdu za ten okres nie naliczany jest podatek. Jeśli chodzi o zawieszenie OC to 
jedyna możliwością jest wystąpienie o umorzenie podatku na ten okres. 
 
Radny Wirowski zwrócił się z apelem o podjęcie dyskusji i działań w kierunku 
zmniejszenia emisji szkodliwych substancji z kominów domowych. On osobiście 
jest za tym aby nie karać mieszkańców za spalanie słabej jakości węglem czy 
innymi substancjami lecz za nagradzaniem tych którzy opalają np. gazem.  Być 
może jakimś impulsem w celu ograniczenia emisji będzie umorzenie np. jednej 
raty podatku dla osób, które opalają gazem. 
 
Burmistrz Kurek odpowiedział, że nasz program dofinansowania do wymiany 
piecy nie dał pożądanych efektów ponieważ nie wykorzystano wszystkich 
środków przeznaczonych na ten cel z uwagi na małe zainteresowanie. Obecnie 
Wydział Gospodarki Gminnej otrzymał polecenie wykonywania zdjęć dymiących 
kominów i przesyłanie ich właścicielom nieruchomości z tymi dymiącymi 
kominami z apelem o zaprzestanie spalania w piecach zakazanymi materiałami.  
Ponadto poinformował, że jest pomysł Ministerstwa Energetyki na ograniczenie 
emisji poprzez zmniejszenie ceny energii elektrycznej za ogrzewanie prądem 
elektrycznym. Jest to jedyna szansa na ograniczenie emisji. Na zakończenie 
wypowiedzi poinformował, że geotermia będzie obniżała od 1 stycznia cenę za 
ciepło dla Spółdzielni Mieszkaniowej. 
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Radny Olesiński w kwestii smogów kominowych zastanawia się czy nie warto 
zastanowić się nad dotacjami do montażu filtrów kominowych. 
 
Burmistrz Kurek poinformował, że propozycja ta warta jest przeanalizowania. 
 
Radny Wirowski poinformował, że takie rozwiązania wprowadzają w Rybniku. 
 
 

Ad.13  Zamknięcia XXXII Sesji Rady Miejskiej w Mszczonowie dokonał 
Przewodniczący Rady Pan Łukasz Koperski, który podziękował za uczestnictwo w 
obradach.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokołowała                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Małgorzata Badowska                                                    Łukasz Koperski 
 
 
 
 
Sporządzono dnia 2016-12-22 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


